
Protokół Nr XVIII/11
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 9 listopada 2011 roku

Otwarcie obrad – godz. 910 
Zamknięcie obrad – godz. 940

Ad. 1

Obrady XVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Radkowie otworzył 
Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obrady są prawomocne 
–  w sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik do 
protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka.

Ad. 4

Nie wniesiono uwag do proponowanego porządku obrad i przystąpiono do 
głosowania nad jego przyjęciem (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do 
protokołu):
Głosowało  15  radnych:   za –   15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

Ad. 5

DRUK NR 1 w sprawie zmiany uchwały nr XVI/94/11 Rady Miejskiej w Radkowie 
z dnia 26 października 2011 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej 

Przewodniczący RM –  poprosił Skarbnika Gminy o uzasadnienie przedmiotowego 
projektu uchwały.

Skarbnik Gminy –  wyjaśniła, że uchwała podjęta na poprzedniej sesji w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na sfinansowanie zadania Budowa budynku 
Gimnazjum w Ścinawce Średniej z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w 
kwocie 1.000.000,00 zł wymaga uszczegółowienia w zakresie kwot i lat zaciągnięcia. 
Przyznana pożyczka zostanie zaciągnięta w dwóch transzach tj. 2012 r. kwota 
600.000,00 zł. i 2013 r. kwota 400.000,00 zł. Pozostałe warunki zaciągnięcia 
pożyczki nie zmieniły się. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za 15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 



DRUK NR 2 w sprawie zmiany Uchwały Nr LVIII/288/10 Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 29 lipca 2010 roku w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej gminy Radków

Przewodniczący RM –  poprosił Skarbnika Gminy o uzasadnienie przedmiotowego 
projektu uchwały.

Skarbnik Gminy –  wyjaśniła, że w roku ubiegłym Rada Miejska podjęła uchwałę w 
sprawie trybu prac nad uchwałą budżetową zgodnie z zapisami ustawy o finansach 
publicznych. W świetle przepisów obowiązujących jest możliwość uszczegółowienia 
na etapie uchwalania uchwały budżetowej układu pozycji po stronie planu dochodów 
i wydatków konstruując budżet w zakresie działów, rozdziałów i paragrafów. Jest to 
zasadne, bo nowy układ powoduje większą przejrzystość zapisów budżetowych.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  15   radnych:    za –   15    przeciw – 0       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 w sprawie wyrażenia woli zaliczenia drogi powiatowej Nr 3335D do 
kategorii dróg gminnych 

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz –  wyjaśnił, że jest to kontynuacja zapowiedzi z poprzedniej sesji 
ostatecznego przejęcia i zarządzania drogą Radków –  Tłumaczów. Po wielu 
naradach Burmistrz postanowił wdrożyć inną procedurę niż tę, która trwa miedzy 
Starostwem a Strateg Capital. Ostatecznie po kilku spotkaniach z przedstawicielem 
Regioplanu, który będzie prowadził sprawę w zakresie planowania zostały 
przygotowane założenia, aby przystąpić do budowy nowej drogi na odcinku Gajów – 
Tłumaczów i połączyć ją z drogą gminną w rejonie granicy w Tłumaczowie oraz 
docelowo przejąć całą drogę do zasobu mienia gminy. Jeżeli Rada wyrazi wolę 
przejęcia drogi to automatycznie rozpoczną się prace. Burmistrz odczytał 
porozumienie w sprawie zobowiązania przez Firmę Strateg Capital wykonania 
dokumentacji geodezyjnej i projektowo –  wykonawczej na zadanie Budowa drogi 
gminnej Gajów – Tłumaczów a Gmina zobowiąże się do opracowania dokumentacji 
geodezyjnej, geotechnicznej, projektowo –  wykonawczej i wszystkich kosztorysów. 
Jeżeli uchwała zostanie podjęta Burmistrz przystąpi do porozumienia i rozpoczną się 
prace na koszt Strateg Capital prace projektowe związane z budową nowego 
odcinka drogi przebiegającej przez pola i wychodzącej przed granicą.   

J. Gorczycki – zapytał, przez jakie tereny będzie przebiegała nowa droga.

 Burmistrz –  wyjaśnił, że droga będzie przebiegała po starych terenach dróg 
gminnych tylko pewien odcinek przebiega przez grunty rolne. Jeżeli gmina będzie 
właścicielem projektu skorzysta z ustawy o budowie dróg i grunty pod budowę drogi 
zgodnie z projektem wykupi.

B. Grabowska – zapytała, czy warunkiem przystąpienia do budowy razem ze Strateg 
Capital była możliwość odkupienia obecnej drogi od gminy –  czy Strateg Capital 



uwarunkował w porozumieniu możliwość wykupienia obecnego odcinka drogi 
docelowo. 

Burmistrz –  wyjaśnił, że takiego warunku nie można postawić, bo gmina nie jest 
właścicielem drogi. Od tego zaczął się problem Strateg Capital, że ta droga 
uniemożliwia im eksploatacje złoża, droga przecina zakład na pół. Wykup odcinka tej 
drogi przez Strateg Capital jest sprawą oczywistą.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 4 –  w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z 
tytułu przekazania nieruchomości w trwały zarząd

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz –  wyjaśnił, że, OPS, aby funkcjonował normalnie i mógł zawierać pewne 
porozumienia musi mieć w dyspozycji majątek. Bonifikata została udzielona w 
wysokości 99% a wartość nieruchomości lokalowych została przez biegłego 
wyceniona na kwotę 187.600,00 zł. Trwały zarząd gwarantuje OPS pełne 
funkcjonowanie na rynku i występowanie jako beneficjenta środków. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 5 –  zmieniający uchwałę Nr XI/53/11 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 30 czerwca 2011 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Gminy Radków na lata 2011 – 2014”

Przewodniczący RM – poprosił o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz – wyjaśnił, że podjęcie uchwały jest konsekwencją wymóg RIO. Burmistrz 
poprosił Skarbnika Gminy o szczegółowe omówienie projektu uchwały.

Skarbnik gminy –wyjaśniła, że w projekcie uchwały zostały poprawione cyfry w 
jednym zadaniu Budowa Gimnazjum w Ścinawce Średniej. Jest pozytywna opinia o 
przyznaniu pożyczki na to zadanie w wysokości 1.000.000,00 zł w WPI w 2012 i 
2013 zostaną skorygowane kwoty oraz wskazane źródła finansowania, pozostałe 
zapisy pozostają bez zmian.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0. 

Ad. 6
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XVIII sesję RM.

  Protokołowała: Przewodniczący RM

Lucyna Połowczuk  Bogumił Kuczyński
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